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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Gustav Fridolin (MP)

2016/17:1908 Konsekvensutredning av Reepalus förslag

När Sverige står inför ett omfattande behov av att bygga ut nya förskolor och 
skolor är det förvånande att regeringen väljer att gå vidare med ett förslag som i 
praktisk mening hotar investeringsviljan och som riskerar att redan existerande 
förskolor och skolor riskerar att läggas ned.

Sveriges Kommuner och Landsting menar att det inom en femårsperiod behövs 
ytterligare ca 600 förskolor och ca 350 skolor. Detta underbyggs av en rapport 
från Skanska, där behovet enligt dem uppgår till 1 000 nya förskolor och skolor 
inom de närmaste tio åren.

Regeringen riskerar trots allt ett nederlag, då det förslag man väljer att gå vidare 
med saknar stöd i Sveriges riksdag. Dock skapar regeringens agerande oro, då 
det riskerar fristående aktörers investeringsvilja, något som är vitalt för att 
kommunerna ska trygga behovet av nya förskole- och skolplatser.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga utbildningsminister Gustav 
Fridolin:

 

Hur avser ministern att utvärdera effekterna av hur många skolor som riskerar 
att läggas ned med anledning av det förslag i Reepalus välfärdsutredning som 
regeringen väljer att gå vidare med?

………………………………………

Isabella Hökmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-09-08
Besvaras senast
2017-09-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


